

KEBAKTIAN BERSEKUTU HARI RABU ABU

Kebaktian Bersekutu Hari Rabu Abu akan diadakan pada Hari Rabu, 22 Februari 2023 bermula dari jam 8:00 malam.

KELAS PENETAPAN DAN BAPTISA TAHUN 2023

Pendaftaran dibuka sekarang.

Butir - butir lanjut boleh diperolehi dari:

Bahasa Inggeris - The Revd. Lawrence Wah Onn

Bahasa Cina - SD Helen Chan

Bahasa Malaysia - Sdri Susan Teng

HARI MINGGU 26 Februari 2023

PENGUCAPCARA	Revd. Lawrence Wah Onn	
PENGKHUTBAH	SD Ron Bunchol	
PERJANJIAN LAMA	Kejadian 2:15-17;3:1-7	Sdr Melvis Martin
PERJANJIAN BAHARU	Roma 5:12-19	Sdr William Harry
INJIL	Matius 4:1-11	SD Ron Bunchol
PENDOA SYAFAAT	Sdr Gillivary Galau	

KEAHLIAN GEREJA

Sekiranya anda dipanggil Tuhan untuk bersama-sama merealisasikan **VISI** dan **MISI** Gereja kita, anda digalakkan untuk bertemu dengan mana-mana ahli-ahli **TIM PASTORAL** untuk mendapat maklumat lanjut.

Untuk menjadi **AHLI BERDAFTAR GEREJA**, sila isi **BORANG PENDAFTARAN** yang boleh didapati daripada para penyambut tetamu. **Menjadi ahli Gereja adalah sangat penting untuk semua orang Kristian.**

PEMBERIAN KEPADA DANA-DANA GEREJA

Sekiranya anda dipanggil Tuhan untuk memberi dengan murah hati kepada mana-mana dana-dana Gereja kita, anda boleh melakukannya secara tunai atau cek melalui sampul surat yang tersedia, menggunakan kod-kod QR di bawah atau atas talian ke akaun bank Gereja kita seperti yang tertera di bawah. Tuhan kita bersuka cita dengan sesiapa yang memberi dengan murah hati.



AKAUN BANK DANA AM GEREJA

Public Bank
3207398133

Sila hantar slip bank ke Pejabat Gereja melalui WhatsApp di 013-8383436 dan nyatakan tujuan transaksi itu.



TABUAN JAYA
ANGLICAN CHURCH

DIOCESE OF KUCHING



VISI

MENJANGKAUI untuk KRISTUS seluas-luasnya bermula daripada Tabuan Jaya

MISI

Membina satu KOMUNITI KRISTIAN yang MENGASIHI dan MENGENALI KRISTUS dan berusaha untuk MEMBERITAKAN DIA kepada ORANG LAIN

TEMA 2023 BERTEGUH DALAM IMAN DAN BERKASIH SAYANG DALAM KRISTUS (2 THESS 1:3)

HIJAU	Minggu Sebelum Lent	19 FEBRUARI 2023
TEMA KHUTBAH	KEPASTIAN	
PENGUCAPCARA	Revd. Lawrence Wah Onn	
PENGKHUTBAH	Sd Ron Bunchol	
PERJANJIAN LAMA	Keluaran 24:12-18	Sdri Susan Teng
PERJANJIAN BARU	2 Petrus 1:16-21	Sdri Liba Bikoi
INJIL	Matius 17:1-9	Reader Gabriel Henry
PENDOA SYAFAAT	Sdr Melvis Martin	

DOA RINGKAS HARI INI

Bapa yang Mahakuasa, Anak-Mu telah di nampakkan dalam kemuliaan sebelum Dia sengsara mati di kayu salib: berkatilah kami semoga kami dapat melihat kemuliaan-Nya, dan dikuatkan untuk sengsara bersama dengan Dia, dan diubah untuk menyerupai Dia, dari kemuliaan kepada kemuliaan yang seterusnya; Dia yang hidup dan memerintah dengan-Mu, dalam kesatuan Roh Kudus, Allah Yang Tunggal, sekarang dan selama-lamanya. Amin.

DOA SELEPAS PERJAMUAN

Allah yang suci, kami melihat kemuliaan-Mu di wajah Yesus Kristus: semoga kami yang berkongsi perjamuan di meja-Nya, menggambarkan kehidupan-Nya dalam perkataan dan perbuatan, supaya semua dunia akan mengenal kuasa-Nya untuk mengubah dan menyelamatkan. Kami mohon ini melalui Yesus Kristus Tuhan kami. Amin.

TABUAN JAYA ANGLICAN CHURCH

No. 262, Lorong Song 1, Tabuan Heights, 93350 Kuching, Sarawak, MALAYSIA.
Tel: 082-369333 / 504372 Tel. Bimbit: 013-8383436 Emel: office@tjac.org.my
Laman web: www.tjac.org.my Facebook: tjackuching Instagram: tabuanjayaanglican
Vicar: Revd Richard Chang Paderi Pembantu: Revd. Lawrence Wah Onn
Sub-Deacon: Geoffrey Teo, Helen Chan, John Cheong, Irvin Lim, Ron Bunchol

